

《单词百科:layouts是什么意思?layouts怎么发音?layouts的解释和用法》

英语单词layouts是什么意思?layouts怎么读?layouts怎么发音?简答网为您整理了layouts的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



layouts怎么读

layouts的读音: ['leɪ ʌ ts]

layouts的意思

1、n.布局(layout的名词复数);设计图;陈设;展开;

layouts的相关词组

- 1、 facilities layout 设备布局;
- 2、 page layout 页面;
- 3、 layout count 数位配量;

4、seating layout 座位配置方案;

5、keyboard layout 键盘布局;

layouts的双语例句

1、It overcomes the shortcomings of other algorithms and can find better layouts.

它克服了其它排放算法对某些排样图不能给出排列的缺点,同时排放效果好.

2、Two layouts of gear box in twin screw extruders are discussed.

文中介绍了双螺杆挤出机齿轮传动的两种设计方案.

3、Perform schematic design and circuit board layouts and prototype debug.

包括参考设计板的原理图,印制板图及样板调试.

4、Process the architecture layouts, update, number and file the CAD drawings.

建筑平面图的整理, CAD图纸的完善, 编号,归档.

5、The book designer will have to redo the masterpieces layouts.

图书设计者将不得不重做这部名著的版面设计.

6、He will be concerned also with the zoning and layouts of factories and municipal housing.

他将经营工厂和公用住宅群的分区规划和布局.

7、Layouts based on grids are not appropriate in all cases.

基于栅格的版式设计并非适用于一切案例.

8、Such as population density, street layouts, number of enterprises, water depth.

比如,人口密度, 街道状况, 企事业数量, 水的深度.

9、Actually, it was one of the less confusing casino layouts in town.

事实上, 它是城里几间布局比较不混乱的赌场之一.

10、Integrated graphical viewer for visual inspection of the layouts.

综合图形查看目视检查布局.

11、The book designer will have to redo the page layouts.

书籍设计者得重新编排版面.

12、Lead evaluating and improving manufacturing methods, layouts, equipment and techniques.

主导评估和提高生产模式, 规划, 设备和工艺等.

13、Debossed logo with 6 colour ink fill as per artwork and layouts.

六种颜色的油墨按艺术布局填充的凹面图形标志.

14、These publications have layouts which illustrate theories and diagrams.

这些出版物有布局的理论说明和图表.

15、One pay layouts challenge you to edit away what's unnecessary.

一页搞定就是要挑战你把那些没必要的信息搞下去.

以上是简答网为您整理的layouts怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于layouts

的用法、layouts的释义、layouts

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/layouts>